
ДО 

Г-Н ЛЮБОМИР ХРИСТОВ, 
КМЕТ НА ОБЩИНА ШУМЕН 
 
ДО 
ПРОФ. Д.Т.Н. БОРИСЛАВ БЕДЖЕВ, 
ПРЕДСЕДАТЕЛ НА ОБЩИНСКИЯ СЪВЕТ – ШУМЕН 
 
 
ПИТАНЕ  
от  
ВАСИЛ ТОДОРОВ, ОБЩИНСКИ СЪВЕТНИК – РЕФОРМАТОРСКИ БЛОК 
 
ОТНОСНО: РЕШАВАНЕ ПРОБЛЕМА С ОСВЕТЛЕНИЕТО В ГРАД ШУМЕН 
 
 
УВАЖАЕМИ ГОСПОДИН КМЕТ, 
УВАЖАЕМИ ПРОФЕСОР БЕДЖЕВ, 
УВАЖАЕМИ КОЛЕГИ, 
 
 
 

Предвид на настъпилия зимен сезон, зачестилите пътно-транспортни 
произшествия с пешеходци и автомобили  (в повечето случаи на пешеходни пътеки) и 
сигнали на граждани (шофьори и пешеходци) моля да ми отговорите в какъв срок 
Общинска администрация предвижда да реши проблема със слабото и неравномерно 
осветяване на улиците, включително и липсващо такова на места? 

Моля решението Ви да бъде продиктувано и съобразено с факта, че часът-пик в 
Шумен започва в 17.00 часа и той съвпада с настъпването на здрача, а видимостта е 
слаба и това е опасно за всички граждани на Шумен. 

 
 

 
 
 
 
 
Васил Тодоров 


